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Številka: 03201-1/2017                                                                                                          TOČKA 2 

Datum:   26.01.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 25.01.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 16 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal 
Aleš (od 1704), Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, 
Rauter Martina, Rožman Romana, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 
 
Odsotni: 
Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Karmen Purg, Irma 
Bračko, Vanja Jus, Maja Krajnc, Veronika Tonejc, Janja Šijanec - strokovne službe, Drago Žura - 
predsednik nadzornega odbora, Marko Turčin – ZD dr. Adolfa Drolca Maribor, Jure Medak - odvet-
nik, Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 15 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 15. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za »rekonstrukcijo 

dela pritličja v objektu Zdravstvenega doma v Sodni ulici 13 za ambulantne prostore okulis-
tike«. 

5. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za postajališče za 
avtodome. 

6. Seznanitev s Poročilom o brezplačni pravni pomoči Zavoda PIP.  
7. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih in nagra-

dah Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 
8. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 636/8, k.o. Slivniško Pohorje. 
9. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen za uporabo Večnamenske športne dvorane 

Hoče. 
10. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnikov v Svet zavoda Osnovne šole 

Dušana Flisa Hoče.* 
11. Obravnava predloga glede izvedbe festivala za mlade. 
12. Pobude in vprašanja. 
13. Seznanitev s Sklepom Vrhovnega sodišča Republike Slovenije v pravdni zadevi med Občino 

Hoče-Slivnica in Obreht Antonom zaradi plačila odškodnine in obravnava ter sprejem sklepa 
o nadaljnjih aktivnostih v postopku (zaprto za javnost). 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 
4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJE-
KTA ZA »REKONSTRUKCIJO DELA PRITLIČJA V OBJEKTU ZDRAVSTVENEGA DOMA V 

SODNI ULICI 13 ZA AMBULANTNE PROSTORE OKULISTIKE« 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 
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Stališče je podal predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Odbora za družbene 
dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega pro-
jekta za »rekonstrukcijo dela pritličja v objektu Zdravstvenega doma v Sodni ulici 13 
za ambulantne prostore okulistike«. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA  
PROJEKTA ZA POSTAJALIŠČE ZA AVTODOME 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Vanja Jus. 
 
Stališče je podala predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina 
Rauter in predsednik Odbora za finance Srečko Ornik.   
Na Odboru za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem so sprejeli še dodaten sklep, in sicer 
nujnost umestitve postajališča v širši kontekst turističnega razvoja kraja. 
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, ki ima zadržke glede lokacije postajališča, saj je na tej 
lokaciji že ena celota – športno rekreacijski center; Franjo Mihalič, ki meni, da bi bila boljša lokacija 
okrog gramoznice, prav tako pa je mnenja, da se naj denar porablja za nujne projekte in tisto, kar 
občani potrebujejo. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala direktor občinske uprave Peter Cokan in župan Marko 
Soršak. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega pro-
jekta za postajališče za avtodome. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 14 PROTI: / 
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6. TOČKA 
SEZNANITEV S POROČILOM O BREZPLAČNI PRAVNI POMOČI ZAVODA PIP 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Vanja Jus. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s Poročilom o brezplačni pravni pomoči 
Zavoda PIP. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
PRIZNANJIH IN NAGRADAH OBČINE HOČE-SLIVNICA – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Stališče je podal predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. Predlagali so dopolnitev 
pravilnika, in sicer da se pri podeljevanju nagrad upošteva št. prebivalcev volilnih enot in se po 
tem ključu razdelijo nagrade. S tem bi bila razdelitev nagrad objektivnejša. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o priznanjih in nagradah Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 
DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 636/8, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič.  
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega 
dobra na zemljišču parc. št. 636/8, k.o. 700 Slivniško Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN ZA UPORABO  
VEČNAMENSKE ŠPORTNE DVORANE HOČE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt.  
 
Stališče je podal predsednik Odbora za finance Srečko Ornik.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o določitvi cen za uporabo Večna-
menske športne dvorane Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV V SVET 
ZAVODA OSNOVNE ŠOLE DUŠANA FLISA HOČE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnike ustanovitelja v Svet zavoda Osnov-
ne šole Dušana Flisa Hoče imenuje Marjano Visočnik, Anito Arzenšek in Uroša Blažiča. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA PREDLOGA GLEDE IZVEDBE FESTIVALA ZA MLADE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan.  
 
Razpravljali so člani sveta: Rok Klajnšek, ki je povedal, da dogodek podpira, zanima pa ga, ali ima 
občina kakšno odgovornost, če se komu kaj zgodi; Srečko Ornik, ki prav tako podpira izvedbo fes-
tivala. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan Marko Soršak, ki je povedal, da občina ne prevzema 
nobene odgovornosti glede izvedbe festivala, prav tako za občino ni finančnih posledic. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica podpira idejo, da se na območju gramoznice med 
23. in 25. junijem izvede festival za mlade, pri čemer občina ne prevzema nobene 
odgovornosti glede izvedbe festivala. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

MARTINA RAUTER 
1. Podala je vprašanje, ali se občinska uprava ukvarja s tem, da kadar ne sneži iz pravih oblakov 
na območju Občine Hoče-Slivnica sneži – pada smog. 
2. Postavila je vprašanje, zakaj se v Sršakovi ulici posipava toliko peska kadar sneži? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Povedal je, da se občina s sneženjem ni ukvarjala. 
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Glede posipavanja pa je določeno, ker gre za javno cesto, koliko peska mora koncesionar posipati, 
da ni odškodninsko odgovoren, če bi prišlo do nesreče. Koncesionarja bomo opozorili, da zadevo 
preveri. 
 
ANTON OBREHT 
1. Podal je pobudo, da bi predstavnik Policijske postaje Rače kriminalist Marko Elion za občinske 
svetnike izvedel predavanje glede problematike drog. 
 
ROK KLAJNŠEK 
1. Izpostavil je problematiko križišča v smeri iz Hoč proti Framu pri izvozu Slivnica, tukaj se nam-
reč zgodi ogromno prometnih nesreč. Apelira na občino, če je kakšna možnost, da se zadeva pos-
peši  in se križišče čimprej dodatno semaforizira. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Na Direkcijo RS za ceste je že bil poslan dopis glede navedene problematike.  
 
FRANJO MIHALIČ 
1. Vprašal je kdaj bo v proračun uvrščeno asfaltiranje ceste v smeri Turistične kmetije Fajfar, ki je v 
zelo slabem stanju? 
2. Vprašal je, kdaj bo občina pristopila k reševanju kanalizacijskega sistema v Zeleni ulici in okoliš-
kih ulicah? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Če ne bo sofinancerskih sredstev, bo občina težko pristopila k izvedbi kanalizacijskih del. 
 

 
13. TOČKA 

SEZNANITEV S SKLEPOM VRHOVNEGA SODIŠČA REPUBLIKE SLOVENIJE V PRAVDNI 
ZADEVI MED OBČINO HOČE-SLIVNICA IN OBREHT ANTONOM ZARADI PLAČILA 

ODŠKODNINE IN OBRAVNAVA TER SPREJEM SKLEPA O  
NADALJNJIH AKTIVNOSTIH V POSTOPKU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal odvetnik Jure Medak. 
 
Stališče je podal podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 
 
Razpravljali so člani sveta: Zvonimir Trstenjak, Srečko Ornik, Aleš Kobal, Martina Rauter, Janko 
Jurgec. 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan Marko Soršak in odvetnik Jure Medak. 
Pridružil se je svetnik Anton Obreht. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s sklepom Vrhovnega sodišča Republike 
Slovenije v pravdni zadevi med Občino Hoče-Slivnica in Obreht Antonom zaradi plačila 
odškodnine. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 12 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica soglaša s pričetkom postopka za sklenitev poravna-
ve v pravdnem postopku med Občino Hoče-Slivnica in Obreht Antonom zaradi plačila 
odškodnine. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
 
Župan Marko Soršak se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 1850 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


